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Abstract (en)
The motor-driven kinetic splint for treating the lower limbs and the hip joint is characterised in that the carriage is mounted to be freely displaceable
and the lower leg support with foot-rest is pivotably connected to the carriage. <??>In this arrangement, the pivoting of the lower leg support and
the foot-rest is undertaken via a spindle which engages directly on the foot-rest. The carriage is freely displaceable on guide rails of the sub-frame,
the guide rails expediently extending towards the patient in an inclined manner. The calf support of the lower leg support is adjustable, so that the
correct support can be selected for each patient. The heel support, however, is fixed. In this manner, the mechanical treatment approximates most
closely to the kinetic exercise performed by hand, as the foot is held still and the limb is bent by pressure on the calf. <IMAGE>

Abstract (de)
Die motorangetriebene Bewegungsschiene zur Behandlung der unteren Extremitäten und des Hüftgelenks zeichnet sich dadurch aus, daß der
Schlitten frei verschiebbar gelagert ist und die Unterschenkelauflage mit Fußstütze schwenkbar mit dem Schlitten verbunden ist. Dabei wird die
Verschwenkung der Unterschenkelauflage und der Fußstütze über eine unmittelbar an der Fußstütze angreifende Spindel vorgenommen. Der
Schlitten ist dabei frei auf Führungsstangen des Unterbaues verschiebbar, wobei die Führungsstangen zweckmäßigerweise auf den Patienten hin
geneigt verlaufen. Die Wadenauflage der Unterschenkelauflage ist verstellbar, so daß für jeden Patienten die richtige Unterstützung gewählt werden
kann. Die Fersenauflage hingegen ist fest. Auf diese Weise kommt die maschinelle Behandlung der von Hand praktizierten Bewegungsübung am
nächsten, da der Fuß dabei festgehalten und die Extremität durch Druck auf die Wade gebeugt wird.
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